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ТЕКСТИЛЬНОЕ И ШВЕЙНОЕ ПРОИЗВОДСТВО РЕСПУБЛИКИ БЕЛАРУСЬ: АНАЛИЗ 

СОСТОЯНИЯ И НАПРАВЛЕНИЯ РАЗВИТИЯ  

 

В статье обоснованы роль и значение текстильного и швейного производства для экономики 

Республики Беларусь. Выявлены основные особенности текстильного и швейного производства. 

Проведен анализ текстильного и швейного производства по разработанным группам показателей. 

Предложены направления развития текстильного и швейного производства Республики Беларусь. 
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TEXTILE AND SEWING INDUSTRY OF THE REPUBLIC OF BELARUS: ANALYSIS  

OF THE STATE AND DIRECTIONS OF DEVELOPMENT  

 
The article substantiates the role and importance of textile and clothing production for the economy of the 

Republic of Belarus. The main features of textile and clothing production are revealed. The analysis of textile 

and clothing production according to the developed groups of indicators. The directions of the development of 

textile and clothing production in the Republic of Belarus are proposed. 
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